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Kandideerin seltsi juhatusse, kuna usun, et juhatuse liikmete vahetus viib organisatsiooni 
edasi. Seltsi juhatusse võiks kuuluda anestesiolooge erinevatest haiglatest, regulaarne 
suhtlus juhatuse tasemel toetab haiglatevahelist koostööd. 
Töötan alates augus$st 2022 Ida-Tallinna Keskhaigla Anestesioloogia ja intensiivravi keskuse 
juhatajana. Peale residentuuri lõpetamist 2012. aastal töötasin 6 aastat Tallinna Lastehaiglas, 
2020. aastal kaitsesin Tartu Ülikoolis doktorikraadi inotroopsete ravimite farmakokinee$kast 
ja farmakodünaamikast vastsündinutel, olen töötanud ka Ida-Tallinna Keskhaigla 
neonatoloogia osakonnas. Lisaks erialasele tööle huvitab mind haiglas praegu 
patsiendiohutusjuhtumite teavitamise ja uurimise süsteemi häs$ töölesaamine, mille 
suurem eesmärk on päriselt haiglat patsiendile ohutumaks arendada.  
Kolleegid on hinnanud minu koostööle orienteeritust. Olen ala$ valmis andma oma panuse, 
et muuta erialadevaheline töökorraldus võimalikult sujuvaks.  
Olen sellel aastal veel viimast aastat Ees$ Ars$de Liidu juhatuse liige, aga otsustanud 
järgmisesse koosseisu miMe kandideerida. Minu peamised tegevused ars$de liidus on olnud 
seotud sise- ja väliskommunikatsiooni arendamisega ja ars$de päevade kuvandi loomisega. 
Praegu kuulun ars$de liidu esindajana ülikooli residentuurikomisjoni. 
Minu nägemuses peaksid seltsi juhatuse liikmed valima endale arendamiseks olulise teema 
ja seadma konkreetsed eesmärgid. Kindlate tegevuste elluviimiseks võib olla vajalik kaasata 
liikmeid ka väljastpoolt juhatust. Dr. Karjagini mo$vatsioonikirjast sain kinnitust, et tegevusi 
jätkub. Anesteesia, intensiivravi ja meie eriala ambulatoorsed teenused vajavad kulude 
ülevaatamist ja Tervisekassaga hinnad kokkuleppimist. Olen valmis võtma ülesandeid ja 
püüdma eesmärke, et meie eriala edasi viia. 
Ees$ Anestesioloogide Seltsi presidendiks ma ei kandideeri. 
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